
PROTOKÓŁ Nr XLII/22
z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 29 listopada 2022 roku
 
W sesji udział wzięło 15 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
   
Proponowany porządek obrad:
 
1.      Otwarcie sesji.
2.      Przedstawienie porządku obrad.
3.      Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
4.      Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży 
drewna, przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku leśnego na obszarze gminy na 
2023 r.
5.      Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego na obszarze Gminy Łubnice na 2023 rok.
6.      Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych.
7.      Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości.
8.      Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.
9.      Interpelacje i wnioski radnych.
10.    Odpowiedzi na interpelacje.
11.    Wolne wnioski i informacje.
 
Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram XLII sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
 
 
 
Ad. 2
 
P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany 
porządku obrad?



Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem 
proponowanego jw. porządku?
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2022 rok.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Kozioł – w paragrafie 4010 wynagrodzenie osobowe pracowników o kwotę 50 tysięcy 
złotych, co to jest?
P. Skarbnik – to są wcześniej nie planowane odprawy emerytalne.
P. Przew. – czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLII/260/22
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 4
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej 
średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku leśnego 
na obszarze gminy na 2023 r.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.
                                                        Uchwała Nr XLII/261/22
w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej 
jako podstawa obliczania podatku leśnego na obszarze gminy na 2023 r.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.



11 głosowało za, wstrzymało się 4 i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 5
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 
celów wymiaru podatku rolnego na obszarze Gminy Łubnice na 2023 rok.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLII/262/22
w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze 
Gminy Łubnice na 2023 rok.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 6
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLII/263/22
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
12 głosowało za, wstrzymało się 3, nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 7
 



P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Kozioł – te wszystkie podatki to o ile do góry idą?
P. Przew. – od 10-15%. Nie widzę pytań. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLII/264/22
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
12 głosowało za, wstrzymało się 3 i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 8
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Motyl – ile będziemy teraz w ogóle płacili za śmieci jak nam będą odbierać?
P. Przew. – na razie tyle samo cośmy płacili to dotyczy nieczystości. Nie ma pytań, tak? 
Bardzo proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLII/265/22
w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 
za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 9



 
Brak interpelacji
 
Ad. 10
 
Brak odpowiedzi na interpelacje
 
Ad. 11
 
P. Przew. – bardzo proszę jeśli ma ktoś jakieś pytania bądź sprawy do poruszenia na sesji.
 P. Soja – ja chciałam złożyć wniosek do Pana Przewodniczącego. Wniosek jest ogólny do
dróg powiatowych chodzi o rowy przy drogach powiatowych żeby były wyczyszczone bo 
są pozarastane, rosną krzaki a nawet drzewa no i uzupełnienie przepustów. Na terenie 
całej gminy nie tylko w naszej miejscowości.
P. Bolon – czy coś wiadomo kiedy węgiel dotrze?
P. Wójt – proszę Pastwa jeżeli chodzi o węgiel to Gmina jest przygotowana do realizacji 
tego zadania, natomiast póki co nie ma węgla. Dlatego nie ma mamy bo jeszcze nie 
dojechał a firma, od której my mamy brać tj. Polska Grupa Górnicza to jak do tej pory 
umowę mamy podpisaną natomiast nie ma informacji, że węgiel jest. Początkowo miało 
być brane tak jak Państwa informowałam ze składu w Busku i myśmy ten skład wyznaczyli
w umowie, natomiast w tej chwili słyszy się, że tak to powiem, że może to będzie odbiór 
bezpośrednio z kopalni ale bez konkretnych informacji na piśmie czy to w postaci maila 
czy w postaci pisma do tej pory nie ma. Jeżeli tylko będzie tylko będzie węgiel i będzie 
możliwość jego wzięcia my jesteśmy zwarci i gotowi do działania.
P. Bolon – trzeba się upominać, kto pierwszy ten lepszy.
P. Wójt – proszę Pani, Pani Radna zgodnie z tym co było wskazane to my wszystko 
zrobiliśmy więc trudno żebyśmy pojechali do kopalni i co? Przecież musimy mieć 
wskazane kiedy, gdzie nie ma tej informacji i tak jest nie tylko u nas. Jak Państwo wiedza 
od nas to nie zależy, my nie jesteśmy jakby ośrodkiem, który decyduje czy węgiel już jest 
czy jeszcze go nie ma. Jeszcze raz powtarzam samorządy są gotowe do tego żeby 
przystąpić do dystrybucji węgła. Tak jak  Państwu mówiłam mamy również podpisane 
umowy z tymi podmiotami, które będą dostarczać węgiel na miejsce do mieszkańców, są 
to 3 podmioty, z którymi umowy są podpisane. Tak, że my wszystko mamy wykonane, 
czekamy tylko na sygnał gdzie i kiedy pojechać po węgiel. Jak ktoś nam powie, że z 
kopalni mamy brać węgiel to te podmioty, które się zgłosiły będą jeździć do kopalni 
bezpośrednio po węgiel.
P. Bolon ale to jest takie ludzie czekają a tu nic nie wiadomo.
P. Wójt – proszę Państwa doskonale o tym wiemy bo ludzie do nas dzwonią ale co my 
możemy zrobić?
P. Przew. – od 1 grudnia -15 stopni idzie.
P. Wójt – proszę Państwa nie wiem na ile to jest prawdziwa informacja ale słyszę, że 
nawet składy funkcjonujące na terenie naszej gminy nawet w cenie 2 tysięcy można tam 
kupić węgiel. Jeżeli ktoś rzeczywiście ma te braki i nie ma czym palić to może kupić, nie 
czekać po tej preferencyjnej cenie z gminy tylko bezpośrednio od dystrybutora w tej samej 
cenie.



 
P. Przew. – czy ktoś ma jeszcze pytania lub inne sprawy? Nie widzę wobec tego zamykam
obrady dzisiejszej sesji Rady Gminy w Łubnicach. Dziękuję bardzo wszystkim za 
przybycie.
 
Sesja trwała 47 minut.
 
Na tym protokół zakończono o podpisano.
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


